
 
 

Conclusies en afspraken 
 

Van de openbare vergadering van de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) 
van de Gemeente Oude IJsselstreek, 

gehouden op donderdag 8 februari 2024 om 19:00 uur op het DRU Industriepark te Ulft. 
 
 

Aanwezig:   Camiel Vanderhoeven, commissievoorzitter   
    Emilia Peters, commissiegriffier 
 
    --------- 
    Lokaal Belang 
    Lucy Hugen-Thuis 
    Gerard Wildenbeest 
    Ton Looman 
 

Dorp en Platteland Beweging 
Koen Dieker 
Gerrit Vossers 
 
CDA 

 Guido Hakvoort 
 Ruud Gijbels 

Jos Westerhof 
 
PvdA 
Sylvia van Londen 
Onno van de Groep 
Marjolijn Gerritsen 

 
PRO! 
Gülden Siner – Sir (t/m agendapunt 5) 

    Gilbert Esser 
    Elja Versteeg (vanaf agendapunt 6) 
    Heini Peters 
     

VVD 
Memet Tekinerdoğan 
Thea Teunissen-Sticker 
Jan Spronk 
 
ADA 
- 
 
D66 
- 
 
 

College:  Janine Kock 
 John Haverdil 

  Marco Bennink 
  
Ambtelijk: Linda Tackenkamp, Paulien Sikking, Ellen Penterman, 

Sandor Baetens, Anne van de Langemheen, Marian Kremer, 
Hanneke Pennings-Renting 

 



Onderwerp  Opening en mededelingen 

1 Afmelding: Richard de Lange (ADA), Kyra Meulenbeek (D66) 
 
 

Onderwerp  
Aard bespreking 

Vaststelling agenda 
Besluitvorming 

2 De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 
Agendapunt 8 ‘Uitgangspunten verbetering minimabeleid’ wordt behandeld na 
agendapunt 6 ‘Mensen met dementie tellen mee’. 
 

Onderwerp  
Aard bespreking 

Vaststelling lijst conclusies en afspraken van de gecombineerde 
commissie 7 december 2023 
Besluitvorming 

3 Conform vastgesteld.  
 
 

Onderwerp  
Aard bespreking 

Vaststelling lijst bestuurlijke toezeggingen en actuele moties  
Besluitvorming 

4 
 

Toezegging 
 
Een ontbijt voor ieder kind 
Mondelinge toelichting over de stand van zaken door wethouder Haverdil. Op 
basis van de landelijke regeling hebben twee scholen een aanvraag voor een 
schoolontbijt ingediend. Beide scholen voldoen net niet aan de gestelde 
voorwaarden. Met beide schooldirecties is afgesproken dat ouderconsulenten 
gaan kijken naar mogelijkheden om individuele situaties te veranderen of te 
verbeteren. Ook is het concept ‘Rijke Schooldag’ besproken. Wethouder 
Haverdil zegt toe de commissie over een half jaar of zo nodig eerder, te 
informeren over de stand van zaken. De commissie is hiermee akkoord en voegt 
de toezegging toe aan de lijst.  
 
De Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties wordt gewijzigd 
vastgesteld.  
 

 

Onderwerp  
Aard bespreking  

Lokale inkoop – Regionale inkoop van zorg 
Informatieve beraadslaging 

5 
 

 
In het eerste deel wordt de commissie met een presentatie geïnformeerd over 
de specialistische jeugdhulp en Wmo hulp in de buurt (lokale inkoop). 
In het tweede deel geeft wethouder Bennink informatie over het proces en de 
besluitvorming met betrekking tot de regionale inkoop jeugd/Wmo. 
 

Onderwerp 
Aard bespreking 

Mensen met dementie tellen mee    
Informatieve beraadslaging - samenspraak 

6 
 

 
De commissie wordt met een presentatie geïnformeerd over wat gedaan en 
bereikt is met het project ‘Mensen met dementie tellen mee’.  
Voor samenspraak zijn aanwezig: 
- mw. Diny Melle-Navis, inwoner, deelnemer aan gespreksgroep; 
- mw. Petra Sluisman, inwoner, deelnemer aan mantelzorgcursus; 
- mw. Rinske Colenbrander, casemanager dementie; 
- dhr. Wybe Rijnsaardt, belangenbehartiger Alzheimer NL Oost-Gelderland. 
 
 
 

 



Onderwerp 
Aard bespreking 

Hulp bij het huishouden 
Informatieve beraadslaging 

7  
Met een presentatie wordt de commissie geïnformeerd over Hulp bij het 
Huishouden inzake: 
- de nieuwe aanbesteding die onlangs is afgerond; 
- ontwikkelingen rondom de wachtlijst Hulp bij het Huishouden om deze 

positief te beïnvloeden; 
- de samenwerking met betrokken HH-aanbieders en trends/ontwikkelingen 

rondom de inzet van hulp bij het huishouden. 
 

Onderwerp 
Aard bespreking 

Uitgangspunten verbetering minimabeleid 
Voorbereiding besluitvorming 

8  
Inspreker de heer Wim Post, voorzitter Stichting SchuldHulpMaatje  
Oude IJsselstreek. 
 
Toezegging wethouder Haverdil: 
Er wordt gestart met een 0-meting. De tussenevaluatie vindt plaats in 2025, 
waarbij de eerste fase vanaf de 0-meting inzichtelijk is en aan de hand van 
criteria met de commissie zal worden besproken.  
 
Naar aanleiding van het rapport van het Armoedefonds, wordt een overzicht 
gegeven van initiatieven in onze gemeente inzake ondersteuning bij armoede.  
 
Het rapport van het Armoedefonds (24-003a, 24-003b) behoeft geen nadere 
bespreking.  
 
Conclusie: De commissie adviseert het onderwerp te behandelen in de 
raadsvergadering van 29 februari 2024 als een bespreekstuk. 
 
 

Onderwerp 
Aard bespreking 

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken 
Informatief 

9 - 

Onderwerp 
Aard bespreking 

Overige onderwerpen ter bespreking 
Open gesprek 

10 - 

Onderwerp  
Aard bespreking 

Rondvraag  
Informatief 

11 - 

Onderwerp 
Aard bespreking 

Sluiting 
 

12  

Sluiting: 23:30 uur. 
 
 
Aldus vastgesteld door de commissie MO in haar openbare vergadering van  
11 april 2024. 
 
de commissiegriffier,     de voorzitter, 
 
Emilia Peters      Camiel Vanderhoeven  


